
Past continuous
• Past continuous uporabljamo za dejanja, ki so potekala v 

preteklosti ali se dogajala v določenem trenutku v preteklosti.

• Tvorimo ga z was/were + glagol-ing

+              I/He/She/It     was crying.

- I/He/She/It     wasn‘t crying.
?              Was I/he/she/it     crying?
Wh?        Why was I/he/she/it crying?

+              We/You/They were dreaming.

- We/You/They weren‘t dreaming
?             Were we/you/they dreaming?
Wh?        Why were we/you/they dreaming?



Past continuous in Past simple
• Dejanja v času Past simple so se zgodila, dogajanja v času Past 

continuous pa so se dogajala. 

Past simple: Jim jumped. (Jim je skočil.)

Past continuous: Jim was jumping. (Jim je skakal.)


